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Zápis č. 1/1/2006 
z mimořádného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 

ve středu 15.11. 2006 v zasedací místnosti Městského úřadu v Kostelci nad Orlicí. 
 
Přítomno: 21 zastupitelů,  listina přítomných je založena u originálu zápisu   
 

JEDNÁNÍ  
 
zastupitelstva města zahájila v 18:05 hodin starostka města Ing. Ivana Červinková, pozdravila všechny přítomné a 
konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva města a zasedání je tedy schopné usnášení. 
Jednání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným způsobem zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi a jednomyslně schváleni:  
 
Ing. Ivana Červinková   - starostka 
Ing. Irena Weisserová   - místostarostka 
Ing. Mgr. Hynek Martinek, Ph. D. - místostarosta 
Ing. Jaroslava Blažková   - tajemnice 

 
Pracovní předsednictvo bylo schváleno jednomyslně přítomnými členy zastupitelstva města. 
Zapisovatelem byla jmenována sl. Jana Pešková, referentka kanceláře tajemnice.  
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni: pan Ing Jiří Bartoš a paní Mgr. Miroslava Sahulová  
 
Do volební komise byli jmenováni: 
Ing. Jaroslav Kovaříček, CSc. - předseda 
paní Blanka Miklová - člen   
Ing. Luboš Mottl                   - člen 
 
Volební komise byla schválena všemi přítomnými členy zastupitelstva. 
 
Do návrhové komise byli jmenováni: 
Ing. Luboš Lerch   -  předseda   
PaedDr. František Dosedla           - člen  
Ing. Pavlína Tamášová     - členka 
 
Návrhová komise byla schválena všemi přítomnými členy zastupitelstva. 
 
Program dnešního jednání je následující: 
1) Složení slibu zastupitele  - Ing. Blažková 
2) Předsedové výborů – volební komise 

a) Odvolání předsedů výborů – volební období 2002-2006 
b) Volba předsedů výborů – volební období 2006-2010 
c) Volba členů výborů  

3)  Kompetence členů rady města – Ing. Červinková  
4)  Různé:  
      a) Zastupování města  - AQUA SERVIS, a. s., Euroregion Glacensis – Ing. Blažková 
      b) Odměny zastupitelům – Ing. Blažková 
      c) Zařazení romské problematiky do komunitního plánování – Mgr. Stojanová 
 
Program jednání byl schválen všemi členy zastupitelstva.  
 
1) Složení slibu zastupitelky města  (bod usnesení č. 2) 
Mgr. Miroslava Sahulová se nezúčastnila ustavujícího zasedání zastupitelstva, je tedy nutné, aby složila slib 
zastupitelky. Ing. Jaroslava Blažková přečetla slib, který následně paní Mgr. Sahulová stvrdila prohlášením 
„slibuji“ a svým podpisem.  
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2) Odvolání a volba předsedů a členů výborů (body usnesení č. 3 a 4) 
 
a) Odvolání předsedů a členů výborů – volební období 2002 - 2006 
Dosud nejsou zvoleni předsedové výborů zastupitelstva města. Jedná se o výbor kontrolní a finanční. 
Dosavadními předsedy byli ing. Jiří Svátek (finanční) a Mgr. Miroslava Sahulová (kontrolní). RM navrhuje 
odvolat stávající předsedy výborů. 
 
b) Volba předsedů výborů – volební období 2006 - 2010 
Na základě jednání mezi politickými reprezentacemi jsou předkládány následující návrhy na volbu předsedů 
výborů: 
finanční výbor   - Mgr. Miroslava Sahulová 
 
kontrolní výbor  - Ing. Miroslav Matějus 
   - Mgr. Věra Žižková 
 
Kontrolní výbor 
Ing. Kovaříček dal hlasovat o předsedovi kontrolního výboru: 
Hlasování o návrhu, aby Ing.Matějus byl předsedou kontrolního výboru: 
pro 17   
proti 0  
zdrželi se 4 
 
Hlasování o návrhu, aby Mgr. Žižková byla předsedou kontrolního výboru: 
Pro 2 
Proti 7 
Zdrželi se 12 
 
Pan Ing. Miroslav Matějus byl zvolen předsedou kontrolního výboru 
 
Finanční výbor 
Jako předsedkyně finančního výboru byla navržena Mgr. Miroslava Sahulová. Hlasování o návrhu, aby Mgr. 
Sahulová byla předsedkyní finančního výboru: 
Pro 20 
Proti 0 
Zdrželi se 1 
 
Paní Mgr. Miroslava Sahulová byla zvolena předsedkyní finančního výboru. 
 
c) Volba členů výborů zastupitelstva města 
Předseda kontrolního výboru Ing. Matějus navrhl zvolit následující členy výboru: 
 
Ing. Danu Navrátilovou, Ing. Václava Kocourka, Mgr. Jarmila Granátovou, Ing. Evu Diblíkovou 
Proběhla volba členů: 
Pro 18 
Proti 1 
Zdrželi se 2 
 
Předsedkyně finančního výboru Mgr. Sahulová navrhla tyto členy finančního výboru: 
 
Ing. Jaroslav Kovaříček, CSc., Ing. Jiří Svátek, Ing. Magda Hloušková, Mgr. Jaroslav Tměj 
Proběhla volba členů: 
Pro 19 
Proti 0 
Zdrželi se 2 
 
Navržení členové obou výborů zastupitelstva města byli zvoleni. 
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3) Kompetence členů Rady  města – Ing. Červinková (bod usnesení č. 1, písm. b) 

(viz příloha) 
Paní starostka přednesla zastupitelům kompetence jednotlivých členů rady města a navrhla zastupitelům jejich 
schválení. 
 
Dotazy: žádné 
 
4)  Různé:  
 
a) zastupování města  - AQUA SERVIS, a.s., Euroregion Glacensis – Ing. Blažková (bod usnesení č. 5) 
Vzhledem k novému obsazení funkcí ve vedení města je třeba zmocnit zástupce města k zastupování ve valné 
hromadě společnosti AQUA SERVIS, a.s. Rychnov nad Kněžnou a na jednáních v zájmovém sdružení 
právnických osob Euroregion Pomezí Čech, Moravy a Kladska – Euroregion Glacensis. 
RM do těchto pozic navrhuje Ing. Irenu Weisserovou. 
 
Dotazy: žádné 
 
b) odměny zastupitelům – Ing. Blažková (bod usnesení č. 1, písm. a) 
(viz předloha) 
Ing. Blažková předložila zastupitelstvu města návrh odměn členům zastupitelstva. 
Odměny jsou navrženy na dobu od 1.11.2006  do 31.12.2006 v souladu s plánovanými prostředky v rozpočtu 
města na r. 2006. Základní částka je navržena ve výši 500,- Kč, pro předsedy výborů 1200,- Kč a neuvolněné členy 
rady města 2500,- Kč. 
 
Dotazy: 
 
Ing. Lerch – neměly by se odměny odvíjet podle počtu účastí na jednáních? Z čeho vychází tyto částky? Je nějaký 
limit? 
 
Ing. Blažková – pokud člen zastupitelstva dlouhodobě nedochází na jednání, rada města může navrhnout 
zastupitelstvu snížení jeho odměny. Každé ohodnocení musí schválit zastupitelstvo, nelze jej tedy měnit podle 
účasti. Určitý limit tu je - základní částka pro člena zastupitelstva našeho města se pohybuje od 0 do 590 Kč (podle 
počtu obyvatel města). Nejvyšší je cca 3800,- Kč, dle zákona o obcích. 
 
c) zařazení romské problematiky do komunitního plánování – Mgr. Stojanová (bod usnesení č. 1, písm. c) 
O bodu programu informovala Mgr. Stojanová. 
V letech 2003, 2004, 2005 a 2006 jsme jako město žádali o státní dotaci na Podporu terénní práce s romskou 
komunitou. Rovněž na rok 2007 budeme tuto žádost podávat. V říjnu 2006 odsouhlasilo ZM podání žádosti a 
spoluúčast města.K žádosti o státní dotaci  je však ještě  nutné doložit začlenění zpracované strategie pro tuto 
problematiku, která je začleněna do Komunitního plánu sociálních služeb. Komunitní plán a jeho změny musí 
vždy schvalovat zastupitelstvo na doporučení pracovních skupin a řídící skupiny komunitního plánování.  
Dne 14. 11. 2006 toto bylo projednáno v řídící skupině a výsledek a doporučení řídící skupiny jsou proto 
prezentovány na jednání zastupitelstva. V příloze přikládáme návrh strategie, který bude projednán na řídící 
skupině. 
Odbor sociálních věcí doporučuje zastupitelstvu schválit začlenění romské problematiky dle přiloženého návrhu 
do komunitního plánování. 
 
Dotazy: 
 
p. Kameník – 250 občanů romské národnosti je z našeho města? 
 
Mgr. Stojanová – jde o lidi z celého spádového území, tedy z celkem 22 obcí, v Kostelci jde asi o 160 osob. 
 
p. Šeda – je tu spoluúčast města? 
 
Mgr. Stojanová – ano, spoluúčast města činí cca 35 % z celkové částky dotace. 
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Ing. Matějus – přednesl návrhy na úpravu návrhu slovního vyjádření ve strategii.  
 
Ing. Lerch – je potřeba změnu schválit? 
 
Mgr. Stojanová – ne, můžeme dokument schválit i s tím, že navrženou úpravu do materiálu zapracujeme.  
 
Ing. Kovaříček – máme dvě terénní pracovnice, kam spadají? 
 
Mgr. Stojanová – spadají pod technický útvar, ale metodicky je vede odbor sociálních věcí. Na příští rok je 
připravená i supervize, která je povinnou součástí terénní sociální práce. 
 
p. Šeda – jaká je praxe, pokud děti nechodí do školy? 
 
Mgr. Stojanová – pokud přesáhnou 10 neomluvených hodin, můžeme dávky sociální péče odejmout. Zatím to 
takto funguje. 
 
Ing. Lerch – před 3 lety jsme řešili problém, že lékaři zpětně psali potvrzení o nemoci. 
 
Mgr. Stojanová – po dohodě s lékaři jsme tuto situaci řešili a zatím nedochází ke zpětnému omlouvání, škola může 
požadovat omlouvání absencí od lékaře. 
 
d) Návrh na doplnění usnesení  
Ing. Blažková navrhuje doplnit usnesení o bod 6. Zastupitelstvo pověřuje řízením městské policie Kostelec nad 
Orlicí Ing. Luboše Mottla. 
 
Dotazy: žádné 
 
e) Obslužná komunikace Podhorná 
Na základě požadavku z řad zastupitelů města, adresovaného tajemníkovi úřadu, předložila Ing. Blažková 
informace o obslužné komunikaci Podhorná v k. ú. Kostelec nad Orlicí.  
Jedná se o původní prašnou nezpevněnou komunikaci, na které se každoročně tvořily výmoly. S pomocí 
Technických služeb a místní organizace Českého rybářského svazu se výmoly zavážely štěrkem. Protože v oblasti 
Podhorné došlo k nárůstu dopravy z důvodu otevření Podhorního Mlýna pro účely agroturistiky, byl ze strany 
majitelů vznesen požadavek na úpravu příjezdové komunikace, která je v majetku města Kostelec nad Orlicí. 
Město na základě tohoto požadavku zajistilo bezplatné zpevnění této komunikace zaválcovanou vrstvou frésingu. 
Akce byla realizována v průběhu května až června letošního roku firmou MADOS MT, s. r. o. 
 
Dotazy: žádné 
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USNESENÍ 
 

z mimořádného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí 
konaného ve středu 15. 11. 2006 v zasedací místnosti MěÚ v Kostelci nad Orlicí 

 
ZASTUPITELSTVO MĚSTA 
 
1. Schvaluje  
a)   Odměny zastupitelstva města dle předloženého návrhu s účinností od 1. 11. do 31. 12.2006 
b) Kompetence členů rady města dle předloženého návrhu 
c) Začlenění romské problematiky do komunitního plánování města 
 
2. Bere na vědomí  

slib zastupitelky města Mgr. Miroslavy Sahulové 
 
3.  Odvolává 
a) z funkce předsedkyni kontrolního výboru Mgr. Miroslavu Sahulovou 
b) z funkce předsedu finančního výboru Ing. Jiřího Svátka 
c) členy kontrolního výboru: Ing. Miroslava Matějuse, Ing. Tomáše Langra, Mgr. Jaroslava Tměje a PaedDr. 

Jiřího Tupce 
d) členy finančního výboru: Slavomíra Slaboně, Bohumila Flídra, Mgr. Martinu Kalouskovou, Marii 

Bečičkovou, Janu Šedovou, Milana Turynka 
 
4.  Volí 
e) Ing. Miroslava Matějuse předsedou  kontrolního výboru pro funkční období 2006 - 2010 
f) Mgr. Miroslavu Sahulovou předsedkyní finančního výboru pro funkční období 2006 – 2010 
g) členy kontrolního výboru: Ing. Danu Navrátilovou, Ing. Václava Kocourka, Mgr. Jarmila Granátovou, Ing. 

Evu Diblíkovou 
h) členy finančního výboru: Ing. Jaroslava Kovaříčka, CSc., Ing. Jiřího Svátka, Mgr. Jaroslava Tměje, Ing. 

Magdu Hlouškovou 
 
5.  Zmocňuje 
a) místostarostku Ing. Irenu Weisserovou k zastupování města Kostelec nad Orlicí na jednáních valné hromady 

společnosti AQUA SERVIS, a.s. Štemberkova 1094, 516 01 Rychnov nad Kněžnou 
b) místostarostku Ing. Irenu Weisserovou k zastupování města Kostelec nad Orlicí na jednáních sdružení 

právnických osob Euroregion Pomezí Čech, Moravy a Kladska – Euroregion Glacensis 
 
6. Pověřuje 

řízením městské policie Kostelec nad Orlicí Ing. Luboše Mottla 
 
7. Ukládá  

odboru správy majetku města zabezpečit ochranu zdroje vody na softbalovém hřišti 
 
 
Kostelec nad Orlicí 15. 11. 2006 

 
 

               starostka města 
  Ing. Ivana Červinková 

 
Ověřovatelé:    Ing. Jiří Bartoš ........................................................... 
 
                        Mgr. Miroslava Sahulová ..........................................  
 
 
Zapsal: Jana Pešková, Alena Lihaříková, referentky kanceláře tajemnice 
V Kostelci nad Orlicí  15. 11. 2006 


